



Protokoll ST56. 2012-03-27

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmlands-Dals Bridgeförbund tisdagen den 27 mars 2012.

Närvarande:

Suzanne Larsson, ordförande

Marit Askernäs, kassör

Torbjörn Olsson, vice ordf.

Torbjörn Askernäs, sekreterare

Solweigh Andersson

Thomas Fridlund

Carl-Åke Hollander

ST56:01 Mötets öppnande.

Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

ST56:02 Föregående protokoll

Carl-Åke gick igenom föregående mötesprotokoll ST55, daterat 2012-02-29, vilket justerades och lades till handlingarna.

ST56:03 TL/DTL - frågor

DM mixed

Allt är klart.

Vårarsmötessilvret

Torbjörn O sonderar om han kan hitta en icke spelande TL. Som sista variant spelas tävlingen med 2 spelande TL. Som tidigare görs avbrott i tävlingen kl 15.00 för årsmötesförhandling. Detta år kommer det även att finna ett handikapppris.

Värmlandsrallyt

Torbjörn A ordnar excel-fil för snabb beräkning. Marit ordnar priser.

Ansökan om Guldtävling

Karlstad BK har lämnat in sanktionsansökan för guldmixedhelgen 4-5 maj 2013.

Styrelsen tillstyrker och skickar ansökan vidare till FSB

Spelprogram

Torbjörn O tar fram ett utkast till spelprogram f.v.b. till sekreteraren.

ST56:04 Aktuell information från Svensk Bridge

Suzanne gick igenom utskick från FSB från den 16/3.

Bland annat efterfrågades om distriktsförbundens avgifter för kommande spelår.

Beslutades att:

VDBF behåller medlemsavgiften oförändrad, d.v.s. 60,-.

ST56:05 Besök hos våra klubbar.

Besök gjordes hos Karlskoga BK den 8/3. Solweigh och Suzanne var där och som tidigare var besöket uppskattat.

Kommande besök är Billerud, preliminärt den 23/4. De som anmälde att de kunde vara med var Suzanne, Solweigh, Thomas, Torbjörn A, Marit och Torbjörn O.

Nästkommande besök blir Åmål, preliminärbokad den 9/5. Thomas kontaktar Åmål för att verifiera datumet. De som kan följa med är Thomas, Torbjörn O, Torbjörn A, Marit och Suzanne

ST56: 06 Sammanställning av klubbarnas intresse inför hösten 2012.

Följande klubbar har anmält intresse av att vara med i hösten rekryterings/Utbildningsdrive:

Arvika, Karlstad BK, Billerud och Karlskoga.

Den enda klubb som sagt nej är Club 60.

Övriga klubbar har inte svarat varför styrelsen kommer att ta personlig kontakt med dem enligt följande:

Thomas – Åmål

Torbjörn A – Tre NT & Hammarö

Suzanne – Torsby

Preliminärt planeras en första annons i skolstartsveckan, runt den 18-19 augusti.

Tänkbara medier torde vara NWT, VF, Arvika Nyheter, Karlskoga Tidning, Provinstidningen Dalsland & Torsbybladet. Kontroll bör även göras om vi kan få de lokala TV4-nyheterna och Värmlandsnytt att göra något om Bridgen i Värmland i samband med detta.

Torbjörn A och Marit samlar in uppgifter från de intresserade klubbarna och sammanställer detta.

Uppgifterna måste vara dem tillhanda senast den 20 maj. De redovisar för styrelsen på styrelsemötet den 26 maj, vilket hålls i Alster.

ST56: 07 Planering inför vårmötet.

Torbjörn A är i stort sett klar med alla papper inför mötet.

Suzanne tar kontakt med Tre Sang för att kontrollera om de vill hålla tävlingen som ett Rally, liksom de gjorde förra året.

Suzanne kontrollerar med serveringen om de ordnar småplock. Thomas ordnar någon typ av alternativ underhållning.

Ingrid tillfrågas om eventuellt bildspel.

Suzanne ordnar några av hennes ”specialpriser”

ST56:08 Återkoppling angående Kristinehamns BK

Carl-Åke meddelade att klubben tänker lägga ned efter att ha hållit ett möte. Han var däremot osäker på vad klubbens stadgar säger då han aldrig sett dem. Stadgarna bör finnas på FSB.

ST56: 09 Webmasterfrågor

Inget att behandla för dagen.

ST56:10 Åtgärdslistan.

4 punkter stryks och 3 nya kom till.

ST56:11 Övriga frågor.

Thomas frågade om den av FSB beslutade s.k. ”40-kronan” och när den ska tas i bruk. Carl-Åke meddelade att den är tänkta att gälla fr.o.m. 2012-09-15, gällande de automatiska avdragen från klubbarnas ruterkonton. .

Beslutades att:

Ta upp info om 40-kronan på vårmötet.

Torbjörn O har inte fått reseersättning från Riksstämman ännu. Marit meddelade att den inte kommit in men hon kontrollerar med FSB för att få in pengarna

Marit tog upp fråga om eventuell flytt av VDBF:s utrustning och mötet till KBK:s nya lokal.

Beslutades att:

Torbjörn A tar kontakt med Jan Lööv och KBK för att få deras synpunkter på en eventuell flytt samt för att få reda på årskostnad för att ha brickläggningen hos KBK.

ST56:12 Mötets avslutande.

Suzanne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Torbjörn Askernäs

Suzanne Larsson

VDB Åtgärdslista		
Protokoll	Ärende	Ansvarig
ST43:06	Besök hos klubbar - Pågående	Styrelsen
ST43:06	Besök, Billerud	Styrelsen
ST43:07	Inköp av brickläggningsmaskin - Avvaktas då nuvarande maskin fungerar	Styrelsen
ST50:04	Få in ytterligare en ledamot till TK	Styrelsen/TK
ST53:04	Kontakta Rikskonsulenten ang. kurs i vår	Torbjörn O.
ST53:04	Skicka ut förfrågan om kurser till klubbarna	Suzanne
ST56:06	Kontakta klubbar som ej svarat på fråga om kurs	Styrelsen
ST56:06	Utforma annons	Styrelsen
ST56:05	Besök, Åmål prel 9/5	Styrelsen